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PROTOKÓŁ NR LXX/2023 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 26 października 

2023 roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad LXX sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

(nagranie: 3:30 - 4:47) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LXX w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym.  

Przywitała przybyłych Radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza 

Piotra Ćwikłę i wszystkich uczestniczących w obradach oraz mieszkańców, którzy przebieg 

sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 

Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad poprosiła radnych o potwierdzenie 

obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.  

Przewodnicząca Rady, na podstawie zgłoszeń radnych, stwierdziła quorum (15 radnych 

obecnych) na ustawowy stan 15 umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych decyzji.  

(Listy obecności: radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.) 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 

 

(nagranie: 4:48 - 5:08) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad.  

Wobec braku zgłoszeń Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie 

obradować będzie zgodnie z porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu o sesji.   

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Łobez Pani Doktor Helenie Leszczyk; 

5. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

6. Informacje Przewodniczącej Rady oraz Burmistrza Łobza o złożonych oświadczeniach 

majątkowych; 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023; 

8. Informacja Burmistrza Łobza o podmiotach wyznaczonych do przyjęcia skazanych w 

celu wykonywania pracy społecznie użytecznej w roku 2024; 

9. Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Łobzie na kadencję 2024 – 2027; 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2024 rok; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Łobez oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia 

stawki opłaty podwyższonej; 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym; 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi Pana Mirosława Soli na działanie 

Burmistrza Łobza; 

18. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

19. Informacje Przewodniczącej Rady; 

20. Komunikaty i informacje; 

21. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

(nagranie: 5:09 - 5:44) 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do przyjęcia przez Radę jest protokół Nr LXIX z 

sesji, która odbyła się 29 września 2023 r. (sesja zwyczajna). Protokół został wyłożony do 

wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przed dzisiejszymi 

obradami.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że do wymienionego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń ani 

poprawek. W związku z tym poddała go pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła 

protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Łobez Pani Doktor Helenie Leszczyk; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 5:45 – 11:49) 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że z inicjatywy mieszkańców do Przewodniczącej Rady 

wpłynął wniosek o nadanie tego zaszczytnego tytułu Pai doktor Helenie Leszczyk. Wniosek 

zgodnie ze statutem gminy Łobez był już rozpatrywany na posiedzeniu wspólnym stałych 

komisji Rady, gdzie uzyskał pozytywną opinię. A dzisiejszy projekt uchwały jest kolejnym 

krokiem stanowiącym odpowiedź Rady wobec niniejszej sprawy.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont wyraziła zadowolenie z tej 

inicjatywy. Popieram ten wniosek jest to docenienie p. doktor jako wzoru i postawy.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła całym sercem dziękuję Pani doktor za jej pracę i postawę wobec 

pacjentów i mieszkańców naszej gminy.  

 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec wniosku o nadanie Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Pani Doktor Helenie 

Leszczyk wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie w 

dniu 27 września 2023 r. oraz opinię komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały 

wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie w dniu 25 

października 2023 r. Opinie stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Pani 

Doktor Helenie Leszczyk; 

 

UCHWAŁA NR LXX/456/2023 

w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Pani Doktor Helenie 

Leszczyk; - stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że uroczyste wręczenie Aktu 

Nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Łobez Pani Doktor Helenie Leszczyk odbędzie się 

na kolejnej sesji Rady Miejskiej w Łobzie. 

 Ad. 5 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym. 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 11:50 - 12:11) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 6 Informacja Przewodniczącej Rady oraz Burmistrza Łobza o złożonych 

oświadczeniach majątkowych; 

(czas nagrania: 12:12 - 12:34) 
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Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 7 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(czas nagrania: 12:34 - 15:05) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Anna Kacprzak poinformowała o wysokości 

subwencji oświatowej w porównaniu z latami ubiegłymi.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 

Ad. 8 Informacja Burmistrza Łobza o podmiotach wyznaczonych do przyjęcia skazanych 

w celu wykonywania pracy społecznie użytecznej w roku 2024; 

(nagranie: 15:06 - 15:30) 

Informację w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Była 

ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję; 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

 

Ad. 9 Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Łobzie na kadencję 2024 – 2027; 

(nagranie: 15:31 - 39:40) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że temat ten zostanie rozpatrzony  

w następującej kolejności: 

 

1. Przedstawienie opinii Zespołu opiniujący do opracowania i przedstawienia Radzie Miejskiej  

     w Łobzie opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników sądowych do Sądu Rejonowego  

     w Łobzie powołany uchwałą Nr 67/442/2023 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 29 czerwca 

     2023 r.; 

2. Dyskusja;  

3. Powołanie komisji skrutacyjnej do przeprowadzania głosowania tajnego; 

4. Głosowanie tajne; 

5. Zapoznanie z wynikami głosowania (odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej); 

6. Odczytanie treści uchwały Rady Miejskiej w Łobzie w sprawie wyboru ławników do Sądu 

     Rejonowego w Łobzie do orzekania w sprawach rodzinnych na kadencję lat 2024-2027. 

 

Przewodnicząca Zespołu Opiniodawczego Magdalena Chmura przedstawiła opinię Zespołu  

o zgłoszonych kandydatach na ławników sądowych do Sądu Rejonowego w Łobzie.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję; 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do zgłaszania kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

Na kandydatów zgłoszono: Radnego Zbigniewa Pudełkę, Radnego Marka Rokosza i Radną 

Katarzynę Rzepkowską. Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie wyżej wymieniony skład 

Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wyniku głosowania jawnego Komisję Skrutacyjną do 

przeprowadzania głosowania tajnego w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w Łobzie na 

kadencję 2024-2027 w wyżej wymienionym składzie powołano jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę do czasu ukonstytuowania się Komisji i przygotowania 

kart go głosowania. 

 

- przerwa – 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady LXX sesji Rady Miejskiej w Łobzie. 

Zaprosiła Komisję Skrutacyjną do wyznaczonego dla niej miejsca i oddała głos 

Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej. 

  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Katarzyna Rzepkowska przedstawia zasady wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Łobzie. Są one następujące: 

 

1. Wybory ławników są tajne; 

2. Na karcie do głosowania kandydatki umieszczone są alfabetycznie; 

3. Wybiera się 2 ławników do Sądu Rejonowego w Łobzie. 

4. Głosowanie odbywa się poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku „X” w 

kratce obok wyrazu „tak” opowiadając się w ten sposób za wyborem lub w kratce obok 

wyrazu „nie” opowiadając się w ten sposób przeciwko jego wyborowi. Postawienie 

znaku „X” w czterech kratkach albo niepostawienie znaku „X” w żadnej kratce 

spowoduje nieważność głosu. Głosować można na dwie kandydatki. 

5. Kandydat zostaje wybrany jeśli uzyskał większość ważnych głosów „tak”- większość 

zwykłą. W przypadku, gdy głosowanie nie spowoduje rozstrzygnięcia zarządza się 

dodatkowe głosowanie. 

6. Głosowanie przeprowadza komisja skrutacyjna, wybrana przez Radę spośród radnych. 

 

Akt głosowania: 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Katarzyna Rzepkowska wyczytywała kolejno z listy 

obecności nazwiska radnych. Wyczytany radny podchodził do Komisji i odbierał kartę do 

głosowania, przechodził w miejsce zapewniające tajność głosowania, oddał swój głos na 

karcie do głosowania którą następnie wrzucił do urny. 

 

Po zakończeniu głosowania komisja skrutacyjna udała się do odrębnego pomieszczenia  

w celu ustalenia wyników głosowania. 
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Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach do czasu ustalenia przez komisję wyników 

głosowania. 

 

- przerwa – 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznawia obrady LXX sesji Rady Miejskiej w Łobzie i oddała 

głos Przewodniczącej Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Katarzyna Rzepkowska odczytała Protokół Komisji 

Skrutacyjnej. Na ogólny stan Rady Miejskiej 15 radnych, obecnych zgodnie z listą obecności jest 

15 radnych. Głosowało 15 radnych. Głosów ważnych oddano 15. Głosów nieważnych oddano 0. 

Na kandydata na ławnika oddano następującą liczbę głosów ważnych: 

Bąk Urszula Jadwiga – 15 

Żyła Iwona Magdalena – 15 

Komisja stwierdza, że w wyniku głosowania tajnego zwykłą większością głosów na ławników 

sądowych dla spraw rodzinnych do Sądu Rejonowego w Łobzie na kadencję lat 2024-2027 

wybrane zostały: 

 

1. Urszula Jadwiga Bąk   

2. Iwona Magdalena Żyła  

 

Protokół Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że fakt dokonania wyboru w 

głosowaniu tajnym ławników do Sądu Rejonowego w Łobzie do orzekania w sprawach 

rodzinnych na kadencję lat 2024-2027 wymaga potwierdzenia i uzewnętrznienia w formie 

uchwały. Następnie odczytała treść niniejszej uchwały. 

 

 

UCHWAŁA NR LXX/465/2023 

w sprawie wyboru ławników do Sadu Rejonowego w Łobzie do orzekania w sprawach 

rodzinnych na kadencje lat 2024-2027; -stanowi załącznik do protokołu 

 
 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 39:41 – 43:27) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska szczegółowo omówiła zmiany budżetu Gminy Łobez na 

rok 2023. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  
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Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2023 

 

UCHWAŁA NR LXX/457/2023 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2023 - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2024 rok; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 43:28 – 1:01:19) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia i omówienia niniejszego projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy Olga 

Radziwanowska. Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił swoją 

opinię wobec wzrostu stawek podatku od nieruchomości. Do wypowiedzi Radnego Wijatyka 

odniósł się Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła; (Ad vocem) Przewodniczący Komisji Budżetowej 

Mariusz Wijatyk, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Przewodniczący Komisji Budżetowej 

Mariusz Wijatyk;  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni 1; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2024 rok; 

UCHWAŁA NR LXX/458/2023 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok; stanowi 

załącznik do protokołu 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 1:01:20 – 1:04:29) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia i omówienia niniejszego projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy Olga 

Radziwanowska.   
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych; 

UCHWAŁA NR LXX/459/2022 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; -stanowi 

załącznik do protokołu 

 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oceny aktualności studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Łobez oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego; 

(nagranie: 1:04:30 – 1:07:40) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia i omówienia niniejszego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału 

Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 1; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Łobez oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego; 

UCHWAŁA NR LXX/460/202 

w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Łobez oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego; - stanowi załącznik do protokołu 
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Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad i trybu udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków; 

 (nagranie: 1:07:41 – 1:11:25) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia i omówienia niniejszego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału 

Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia zasad i trybu udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków; 

UCHWAŁA NR LXX/461/2023 

w sprawie określenia zasad i trybu udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków; - 

stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki 

opłaty podwyższonej; 

 (nagranie: 1:11:26 – 1:17:01) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia i omówienia niniejszego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału 

Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  
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Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1; Nieobecni 1 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki opłaty podwyższonej; 

UCHWAŁA NR LXX/462/2023 

w sprawie określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki opłaty podwyższonej; -

stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 16 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym; 

 (nagranie: 1:17:02 – 1:20:49) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia i omówienia niniejszego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału 

Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym; 

UCHWAŁA NR LXX/463/2023 

w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 17 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie skargi na działanie 

Burmistrza Łobza; 

 (nagranie: 1:20:50 – 1:24:17) 
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Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ryszard Krzęćko przestawił stanowisko 

komisji wobec niniejszej skargi. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych 

wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecni 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie w sprawie skargi na działanie Burmistrza Łobza; 

UCHWAŁA NR LXX/463/2023 

w sprawie w sprawie skargi na działanie Burmistrza Łobza; -stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 18 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

(nagranie: 1:24:18 – 1:27:45) 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi. Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz złożyła interpelację w sprawie instalacji kamer przy 

budynku dworca PKP. 

Radna Wiesława Romejko zadeklarowała, że złoży dwa zapytania do p. Burmistrza pierwsze 

dotyczące biogazowni a drugie w sprawie pozyskiwania przez p. Burmistrza nowych 

przedsiębiorców. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 18. 

 

Ad. 19 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 1:37:21 – 1:32:00) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wzięła udział w działalności międzysesyjnej;  

- podziękowała dyrektorom szkół za zaproszenia do udziału w uroczystościach z okazji Dnia 

Edukacji Narodowej a Wiceprzewodniczącym Rady Zb. Pudełce i Agnieszce Kwolek oraz 

radnej Krystynie Boguckiej za reprezentowanie Rady podczas tych uroczystości. 

- zaprosiła Państwa Radnych do udziału w jutrzejszym Jubileuszu 25-lecia funkcjonowania 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Łobzie; 

− złożyła serdeczne życzenia naszym Seniorom z okazji niedawnego Dnia Seniora. 
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Ad. 20 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 1:32:01 – 1:38:16 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poprosiła Przewodniczących Komisji o pozostanie 

na sali po sesji celem ustalenia terminów kolejnych posiedzeń Rady; 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła w odniesieniu do naszych Seniorów i utworzenia dla nich 

centrum poinformował, że rozmawiamy właśnie w tej sprawie z przedstawicielami Urzędu 

Marszałkowskiego.  

Następnie zaprosił Państwa Radnych do udziału w jutrzejszym Jubileuszu 25-lecia 

funkcjonowania Środowiskowego Domu Samopomocy w Łobzie; do udziału w akcji 

charytatywnej piłki siatkowej na rzecz Maciusia oraz w niedzielę 29 października br. na 

czwarty Rajd Wilka.  

Radna Krystyna Bogucka podziękowała za montaż oświetlenia przy ul. Armii Krajowej.  

Radna Agnieszka Kwolek poinformowała, że w wyniku interpelacji otrzymała odpowiedź, że 

rzeka Rega zostanie oczyszczana z zarośli. Pozostanie jeszcze sprawa rzeki Łoźnicy i zbiornika 

retencyjnego.      

Więcej zgłoszeń nie wniesiono.  

Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 20. 

 

 

Ad. 21 Zamknięcie obrad. 

 (nagranie: 1:38:17 – 1:38:29) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła LXX sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 10:54  

      

(Płyta CD z nagraniem oraz konwersją zapisu audio na tekst LXX sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

      

      

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 


